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1. Det videre arbejde med årstemaet kommunikation overført fra sidste møde 

Ifm. fokusset på samarbejde mellem Lindegården og forældrene besluttes det, at der 

nedsættes en gruppe som udarbejder et ’princip’ omkring samarbejde i Lindegården i 

overensstemmelse med den styrkede læreplan.  

Nathasja gennemgår i korte træk, hvad et ’princip’ indeholder, samt forslag til en skabelon for 

dette. Det pointeres, at et ’princip’ bl.a. indeholder ”mål, værdier og en grundtanke om 
dagtilbuddets bevægelse indenfor et givent område” 

2. Læringssamtaler. Opfølgning fra d. 29/11. Hvad blev der talt om og besluttet? 

På mødet d. 29/11 omkring læringssamtaler blev det besluttet at fortsætte med fokusset 

”Natur, udeliv og science”, med særligt blik på ”børneperspektivet”. I indsamlingen af data til 

læringssamtaler fremover, vil der også være fokus på børneperspektivet. 

Ved den pædagogiske dag var ”børneperspektivet” også et fokus, ligesom det vil være ved 
fremtidige personalemøder.  

3. ”Genbrugscentral - ta’ hvad du kan bruge eller gi’ hvad ikke bruger mere.” Et 

forslag, der måske kan etableres i Lindegården? 

Der har været et arrangement i Trige, på tværs af forskellige initiativtagere i byen, med 

begrænset opbakning. Det ramlede uheldigt sammen med både dårligt vejr og en 

fodboldkamp. 

Der undersøges mere i projektet. Kristian undersøger nærmere fra en institution, som har 

erfaring med netop dette.  

4. Nyt fra vuggestuen 

I vuggestuen er der fokus på julehygge. 

Torsdag d. 8/12 afholdes julefrokost. 

5. Nyt fra børnehaven 

Der julehygges også i børnehaven. 

Fredag d. 9/12 afholdes julefrokost.  



I børnehaven er der fokus på udeliv, og på aktivitets- og legezoner f.eks. på bål-dag og fælles-
dage med vuggestuen. Der er også fokus på zoner og struktur ift. aktiviteter i løbet af dagen. 

Cafe-konceptet omkring eftermiddagsmadpakker fortsættes som i sommers, men nu indenfor 

grundet vinteren. 

Det nævnes, at der afholdes Lucia d. 13/12, hvor forældre kan deltage om eftermiddagen til 

juletræsfest. 

Der leges i legegrupper. Det fungerer godt, og børnene glæder sig til at deltage i 

legegrupperne. Legegrupper giver mulighed for målrettede aktiviteter med den pågældende 

gruppe. 

6. Nyt fra ledelsen - Ferieønsker/pasning. Overført fra sidste møde. 

Kristian informerer kort om, at budgettet ser fornuftigt ud ved årets udgang, ligeså gør 

budgettet for næste år.  

Kristian har haft kontakt med Århus kommunes rengøringsafdeling grundet kritisabel 

rengøring i Lindegården. Derfor vil der nu være nogle kontroller af rengøringspersonalet, fra 

firmaet der står for rengøringen. 

Der er nu fundet en god løsning, sådan at personalesituationen i vuggestuen er løst i 

forlængelse af både sygdom og den ledige stilling i barselsvikariat for Gitte (som er i 
barselsvikariat for Louise i børnehaven). 

Der informeres om en ændring i lønnen for Lindegårdens leder, Kristian. Bestyrelsen er 

indforstået med dette, og godkender.  

Ift. feriepasning erfarer Nathasja, at der kommer flere tilbagemeldinger når der skal svares på 

papir, fremfor feriemelding i Aula. Der tales om, hvordan vi bedst muligt indsamler ønsker om 

pasning ift. at undgå spild af pædagogiske ressourcer. Når ikke alle tilmeldte børn møder op, 

er der mere personale på arbejde end nødvendigt, hvilket er spild af ressourcer.  

7. Kostordning  

På bestyrelsesmødet blev det vedtaget at fortsætte med kostordningen. Der er nedsat en 

gruppe, som skal undersøge andre kosttilbud i det nye år.  

8. Evt.  


